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Gemeente Heerhugowaard  

 

 

Schriftelijke vragen ex artikel 37 

Reglement van orde voor de 
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 R 

 

Datum indiening 10 januari 2018 

Volgnummer  

Registratienummer Bij18-021 

 

Onderwerp 

GHB-verslaving 

 

Aan het College,  

 

Inleiding 

 

In de Volkskrant van vandaag, 8 jan 2018, staat een artikel over GHB-verslaving, en dan 

met name over het succes van de aanpak om verslaafden van een dergelijke verslaving 

te genezen als zij na afloop van een ontwenningskuur buiten hun oude regio gaan wonen.  

Bovendien is aangegeven dat uit politierapportages naar voren komt dat er vier 

brandhaarden in Nederland zijn waar GHB-verslaafden agressief en onbenaderbaar zijn 

en veel overlast veroorzaken: West-Brabant, Twenterand, Friesland en de regio 

Heerhugowaard. Er worden dus vier provinciale regio's genoemd, en een regio aan een 

plaatnaam gekoppeld. Dit gegeven heeft ons behoorlijk doen schrikken.  

 

Vragen 

 

1. Is het college bekend met de gegevens in politierapporten dat de regio 

Heerhugowaard een brandhaard is ten aanzien van overlast van GHB-

verslaafden?  

2. Kunt u ons aangeven hoe ernstig deze overlast dan wel niet is, en ook waardoor 

deze overlast veroorzaakt wordt?  

3. Heeft het Transferium iets te maken met deze overlast?  

4. Ons heeft een gerucht bereikt dat het behoorlijk eenvoudig schijnt te zijn om als 

bewoner in het Transferium drugs aan te schaffen. Bent u er van op de hoogte of 

dit gerucht op waarheid berust, en zo ja, wat denkt u hier dan aan te gaan doen?  

5. In het Volkskrant-artikel wordt ook aangegeven dat bepaalde gemeenten de 

opvang van GHB-verslaafden in andere regio's frustreren omdat dit te veel geld 

zou kosten. Wat is in deze de opstelling van de gemeente Heerhugowaard?  

 

Conform artikel 37 RvO geeft de ondergetekende hierbij te kennen dat hij een schriftelijk 

antwoord op bovenstaande vragen verlangt binnen dertig dagen na dagtekening. 

 

 

 

Lid van de Gemeenteraad Heerhugowaard 

J. Beers, 
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Fractie Burgerbelang 

 

 

Antwoord van het College 

Inleiding 

In de Volkskrant van 8 januari 2018 stond een bericht over GHB verslaving en de moeite 

die verslaafden hebben om van deze verslaving af te komen. Als brandhaard werd onder 

meer de regio Heerhugowaard genoemd. 

Zowel de politie als de gemeente weet niet waar dit bericht vandaan komt. De enige 

verklaarbare reden zou kunnen zijn dat het komt uit een rapport “politie en GHB 
problematiek op het platteland” van Politie en Wetenschap (25 januari 2016). 
Bij het uitkomen van dit rapport in 2016 waren wij ook al verbaasd over de conclusie dat 

er in Heerhugowaard relatief veel overlast zou zijn van GHB verslaafden. In 2016 was de 

overlast van GHB verslaafden geen in het oog springend probleem.  In 2013 was dat er 

wel. Daarom is in 2013 gekozen voor een integrale aanpak. Politie, OM, 

woningcorporatie, Brijder en GGD hebben daarbij intensief samengewerkt. Onderdeel van 

de aanpak was het afzonderlijk registreren van GHB incidenten bij de politie. In 2014 

bleek dat de problemen in de openbare ruimte sterk waren afgenomen en is het project 

gestopt. Alles wijst er op dat Heerhugowaard door de specifieke registratie als 

probleemgebied in het rapport terecht is gekomen terwijl de GHB problematiek marginaal  

is.  

  

Antwoorden 

1. Is het college bekend met de gegevens in politierapporten dat de regio 

Heerhugowaard een brandhaard is ten aanzien van overlast van GHB-

verslaafden?  

De gemeente is alleen bekend met het rapport van Politie en Wetenschap uit 

begin 2016. 

 

2. Kunt u ons aangeven hoe ernstig deze overlast dan wel niet is, en ook waardoor 

deze overlast veroorzaakt wordt?  

Zoals reeds in de inleiding vermeld is er in Heerhugowaard geen sprake van een 

bovengemiddelde overlast door GHB gebruikers.  

 

3. Heeft het Transferium iets te maken met deze overlast?  

Van een specifieke relatie tussen het Transferium en eventueel GHB overlast is 

ons niets bekend 

  

4. Ons heeft een gerucht bereikt dat het behoorlijk eenvoudig schijnt te zijn om als 

bewoner in het Transferium drugs aan te schaffen. Bent u er van op de hoogte of 

dit gerucht op waarheid berust, en zo ja, wat denkt u hier dan aan te gaan doen?  

Dit gerucht is bij ons niet bekend. De burgemeester zal dit aan de orde stellen 

tijdens het eerstvolgende overleg met het Transferium. 

 

5. In het Volkskrant-artikel wordt ook aangegeven dat bepaalde gemeenten de 

opvang van GHB-verslaafden in andere regio's frustreren omdat dit te veel geld 

zou kosten. Wat is in deze de opstelling van de gemeente Heerhugowaard? 

Verzoeken voor huisvesting van verslaafden of gedetineerden verlopen via de 

hulpverlening en de verhuurder van woonruimte. Uit informatie van Woonwaard is 

gebleken dat in dit soort gevallen een verdienwoning kan worden aangevraagd 

via de hulpverlening. Woonwaard heeft voor de toewijzing van woonruimte voor 



 
 

 3 

GHB verslaafden uit andere regio’s geen specifiek beleid. Ook kan een 

(ex)verslaafde via de algemene regels uit de Huisvestingsverordening op een 

woning reageren in onze gemeente. Er zijn bij ons geen aanwijzingen dat dit 

beleid tussen (buur)regio’s tot problemen leidt. 
 

 

 

 

 

 


